Backgammon

Do you like backgammon? Now all the admirers of this board game can play it online right here. Especially for those people our club has been created.
The point of Backgammon online

Each member of our club will be able to have a competition in the new tournaments or take part in competitions both, short or long backgammon. If you admire the online of games, prefer the real opponent to the computer, moreover you are sociable and open to the new communication you are welcome, the presented site was created for you!
There are short and long backgammon. Let's consider the difference between it.
Short backgammon
In this type of the game there is a classical game board with 24 points formed with sharp-ends triangles. One side of the virtual backgammon board contains 12 points.
Movements
1. How to define whose first move?
The objective of this intellectual game is moving the pieces around the board according to the roll of the dice and finally bear off it from the board before one’s opponent do the same. To start the game each player rolls the dice, and the player with the higher number moves first using both the numbers shown.
2. Actions of the players during the game.

During the game players alternate rolls the dice: making the turn every player rolls the dice in the right hand side of the game board. The number of point the player has to move one piece during one turn according to the totally sum of pips shown on each die. Or when the player want to move two pieces at the same time in online backgammon, the number of point for each piece determine by the pips shown on only one of the die, and by the way only one piece has to be taken from the head. Pieces move clockwise. 

3. Restriction in the movements.

In short backgammon online any point admits occupied if there are 2 or more pieces of your opponent are landed there – and you can’t land the piece in that point. In case when in a short backgammon two of the same numbers are rolled, it called “doubles” or “jackpot” and means that player have to play any pieces 4 turns with doubling score.
Long backgammon
The game board contains 24 points formed with sharp-ends triangles. Each player at the beginning of the game has 15 pieces exposed to the right hand in one row on a game board. The objective of Long backgammon is quickly move the pieces around the board in the home and after that remove all of the own pieces from the board before the opponent do the same.
Movements
1. How to define whose first move?
The sequence of the turn is defined as follows: each player rolls the die in the own board side. The player who gets the higher number on the die moves first, but this move according to the total amount of pips on players dies shown. During the first turn supporting with “Doubles” or “Jackpot”, player has to bear off two pieces and moves to point according to the number of pips on only one of the die. After that the opponent gets the move.
2. Actions of the players during the game.
The die is rolled alternate by the players. Pieces moves contra clockwise in Long backgammon online.

There is allowed to move with one piece to the point with according to the sum of numbers on dices. There is also an opportunity to go with two pieces at the same time, but in this case the first piece moves on the number shown on the one die, and the second piece moves on the number shown on the another die. When the “Doubles” happens the player can move for 4 times, using any pieces, but the only one piece can be taken from the home.

The player can bear off the pieces even if all his pieces were landed in the home.
3. Restriction in the movements.
The player can't occupy over 5 points, because the opponent has to be able to make the move in the absence of at least one piece being ahead of all these pieces. While bearing off if the player has no ability to do it according to the number shown on the die, he must move with less number instead the highest.
Нарды

Вам нравится играть в нарды? Теперь все поклонники этой популярной настольной игры могут играть в нее онлайн на нашем сайте.

Нарды онлайн

Каждый участник нашего клуба может принимать участие в новых турнирах по коротким или длинным нардам. Если Вы обожаете онлайн игры, но предпочитаете настоящего противника компьютеру, Вы общительны и открыты для новых знакомств, мы рады сказать Вам, что эта игровая зона создана специально для вас!

Существуют два вида нард – короткие и длинные. Чем же они отличаются?
Короткие Нарды

В этом виде нард игровая доска состоит из 24 полей, выполненных в виде остроконечных треугольников. С каждой стороны на доске соответственно 12 полей.

Правила игры
1. Как определить, кто ходит первый?

Цель этой интеллектуальной игры переставить фишки вокруг поля, после чего снять их с доски прежде, чем соперник сделает то же самое. Перед началом игры, участники кидают кости, игрок с наибольшим количеством выпавших очков начинает игру первым.

2. В чем заключается игра?
Во время игры участники по очереди кидают кубики, причём обязательно с правой стороны. Число полей, на которое необходимо передвинуть фишку, определяется сложением очков на обоих кубиках. Когда игрок хочет одновременно передвинуть две фишки, он должен передвинуть каждую фишку на число с одного из кубиков. Фишки двигаются по часовой стрелке.
3. Ограничения в перемещении шашки по полю.
В коротких нардах онлайн поле считается занятым, если в нем находятся 2 или более фишек Вашего оппонента – Вы не можете передвинуть свою фишку в данное поле. В случае выпадения на костях одинаковых чисел, так называемый «Дубль» или «Куш», игрок может ходить 4 раза подряд любой фишкой с удвоением очков.
Длинные нарды
Игровая доска также состоит из 24 полей, в виде остроконечных треугольников. У каждого игрока в начале игры 15 шашек, выставленных справа в один ряд на игровой доске. Цель длинных нард, быстро преодолеть все игровое поле, поставив фишки в Дом, после чего снять их с доски. Конечно, это необходимо сделать до того, как Ваш соперник успеет проделать тоже самое.
Правила игры
1. Как определить, кто ходит первый?

Последовательность ходов определяется следующим образом: каждый игрок кидает кубик в своей игровой зоне. Игрок, который получает наибольшее количество очков, ходит первый, но при этом количество полей, на которое необходимо сдвинуть фишку определяется суммированием очков с костей обоих игроков. Если во время первого хода, выпадает «Дубль», то игрок имеет право снять 2 фишки и выполнить ход на количество очков только с одного кубика. После этого ход переходит сопернику.

2. В чем заключается игра?
Игроки кидают кости по очереди. Фишки передвигаются в этом типе нард против часовой стрелки. Игрок может выполнить ход одной шашкой, суммировав при этом очки с обоих кубиков. Но также можно передвинуть две фишки за один ход, при этом одна шашка передвигается на количество очков с одной игральной кости, вторая – на количество очков с другой кости. В случае выпадения «Дубля» игрок может сходить 4 раза подряд, используя любые свои фишки, но только одну из них можно передвинуть из Дома.

Игрок может снимать фишки, даже если остальные находятся в Доме.

3. Ограничения в перемещении шашки по полю.
Игрок не может закрывать свыше 5 полей, потому что у соперника должна быть возможность совершить свой ход при отсутствии хотя бы одной фишки, находящейся впереди всех этих фишек. Во время скидывания в нардах, если игрок не имеет возможности по очкам, выпавшим на кубике, скинуть фишку сразу, то он ходит  на меньшие позиции с больших.
